



Leadership Moves



Rado Mamisoa Rabarilala Takes Helm of Madagascar Airlines

Madagascar Airlines' Board of Directors has announced the appointment of Rado Mamisoa Rabarilala, an experienced airline captain, as the company's new Director General. The decision was confirmed on Monday, May 11, 2026, following joint board meetings held in Ivato involving Air Madagascar and its subsidiary Tsaradia. Rabarilala's appointment reflects the leadership's commitment to steering the national carrier through its ongoing transformation, drawing on his operational aviation background to guide strategic decision-making. The move forms part of a broader turnaround strategy for Madagascar's national airline sector, aimed at strengthening governance, improving operational performance, and positioning the group for sustainable growth in the region's competitive aviation market.



Rado Mamisoa Rabarilala prend les commandes de Madagascar Airlines Le conseil d'administration de Madagascar Airlines a annoncé la nomination de Rado Mamisoa Rabarilala, commandant de bord expérimenté, au poste de Directeur Général de la compagnie. Cette décision a été confirmée le lundi 11 mai 2026, à l'issue de réunions conjointes tenues à Ivato avec Air Madagascar et sa filiale Tsaradia. Cette nomination reflète la volonté de la

direction de piloter la transformation du transporteur national en s'appuyant sur son expérience opérationnelle du secteur aérien. Elle s'inscrit dans une stratégie plus large de redressement du secteur aérien malgache, visant à renforcer la gouvernance, améliorer les performances opérationnelles et positionner le groupe pour une croissance durable sur un marché aéronautique régional de plus en plus concurrentiel.

Angola's TAAG appoints Jaime Carneiro CEO in governance overhaul

TAAG Angola Airlines has appointed Jaime Miguel Ferreira Carneiro, 40, as Chief Executive Officer, succeeding Nelson Rodrigues de Oliveira, as the national carrier advances its PALANCA transformation programme. The leadership coincides with an ambitious \$411 million investment plan aimed at repositioning the airline for long-term growth. Under the new strategy, TAAG intends to expand its fleet from 33 to 50 aircraft by 2027, strengthening both regional and international connectivity. The appointment reflects the board's broader governance overhaul, signaling a renewed commitment to operational efficiency, financial recovery, and sustainable expansion across Angola's aviation sector.



TAAG Angola Airlines a nommé Jaime Miguel Ferreira Carneiro, 40 ans, au poste de Directeur Général, succédant à Nelson Rodrigues de Oliveira, alors que la compagnie nationale poursuit son programme de transformation PALANCA. Ce changement de direction s'accompagne d'un ambitieux plan d'investissement de 411 millions de dollars destiné à repositionner la compagnie pour une croissance

durable. Dans le cadre de cette stratégie, TAAG prévoit de porter sa flotte de 33 à 50 appareils d'ici 2027, renforçant ainsi sa connectivité régionale et internationale. Cette nomination illustre la volonté du conseil d'administration de refonder la gouvernance et d'assurer un redressement opérationnel et financier durable.

Air Botswana appoints a new CEO

Air Botswana has appointed Dr. Bao Mosinyi as General Manager, effective February 1, 2026, marking a significant step in the national carrier's leadership evolution. An accomplished aerospace engineer with over two decades of experience spanning aviation regulation, operations, and manufacturing, Mosinyi brings a wealth of technical and strategic expertise to the role. His appointment comes at a pivotal time for the airline, as it prioritizes operational stability, enhanced service delivery, and long-term sustainability.

These efforts align closely with Botswana's broader national development priorities, reinforcing the airline's role as a key enabler of connectivity, economic growth, and regional integration across southern Africa's evolving aviation landscape.



Un nouveau directeur général aux commandes de Air Botswana

Air Botswana a nommé le Dr Bao Mosinyi Directeur Général, à compter du 1er février 2026, marquant une étape importante dans l'évolution de la direction de la compagnie nationale. Ingénieur aérospatial chevronné, fort de plus de vingt ans

d'expérience dans la réglementation, l'exploitation et la fabrication aéronautiques, il apporte une expertise technique et stratégique solide à ce poste. Sa nomination intervient à un moment charnière pour la compagnie, qui donne priorité à la stabilité opérationnelle, à l'amélioration du service et à une durabilité à long terme. Ces efforts s'inscrivent pleinement dans les priorités de développement national du Botswana, renforçant le rôle de la compagnie comme vecteur clé de connectivité et de croissance économique régionale.



Air Burkina Appoints Wendkuni Serge Frédéric Zombré as New CEO

The Government of Burkina Faso has announced the appointment of Wendkuni Serge Frédéric Zombré as Chief Executive Officer of national carrier Air Burkina, marking the airline's third CEO appointment in recent years. The decision reflects the government's ongoing efforts to strengthen leadership continuity and drive strategic direction at the national carrier as it navigates an evolving aviation landscape. Zombré's appointment comes at a critical juncture for Air Burkina, with expectations centered on stabilizing operations, enhancing service delivery, and positioning the airline for sustainable growth. The leadership transition underscores the government's broader commitment to reinforcing the country's air transport sector as a driver of connectivity, trade, and economic development across the region.



Air Burkina nomme Wendkuni Serge Frédéric Zombré au poste de Directeur Général

Le Gouvernement du Burkina Faso a annoncé la nomination de Wendkuni Serge Frédéric Zombré au poste de Directeur Général de la compagnie nationale Air Burkina, marquant la troisième nomination à ce poste ces dernières années. Cette décision traduit la volonté du

gouvernement de renforcer la continuité de la direction et d'orienter la stratégie du transporteur national dans un contexte aéronautique en constante évolution. Cette nomination intervient à un moment charnière pour Air Burkina, avec pour priorités la stabilisation des opérations, l'amélioration du service et la mise en place d'une croissance durable. Cette transition illustre l'engagement du gouvernement à renforcer le secteur aérien national comme moteur de connectivité, d'échanges commerciaux et de développement économique régional.